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Hostouňský 

zpravodaj 
 

Čtvrtletník obce Hostouň                               říjen - prosinec 2014                                                 Číslo 72/zdarma                                                                                  

Po volbách má obec Hostouň 

nové složení zastupitelstva 
Začátkem října 2014 se konaly volby do zastupitelstev obcí.      

V obci Hostouň na devět míst v zastupitelstvu kandidovalo 

celkem 61 kandidátů v devíti sdružení nezávislých kandidátů. 

  Složení zastupitelstva na volební období 2014 - 2018: 

Jiří Vilda starosta         Jiří Kukelka 

Martin Krátký místostarosta  Lukáš Morávek 

Karel Kukelka  místostarosta  Tomáš Svatoš 

Ondřej Gajda    Evžen Vávra 

Antonín Kejmar 

  Zastupitelstvo se na svém ustavujícím zasedání usneslo, že zřídí dva ze zákona povinné výbory, 

finanční a kontrolní. 

  Členové finančního výboru: 

Předseda Lukáš Morávek  

Členové  Marcela Malinová, Václav Hajný, Ondřej Gajda, Antonín Kejmar 

  Členové kontrolního výboru: 

Předseda Evžen Vávra 

Členové  Hana Zoubková, Růžena Krásová, Jiří Kukelka, Tomáš Svatoš 

Slovo starosty 
Nově zvolený starosta obce pan Jiří Vilda informuje občany o připravovaných akcích na příští rok. 

  Vážení spoluobčané, 

dovolte mi úvodem, abych Vám poděkoval za hlasy, 

které jste mi dali v podzimních volbách do 

zastupitelstva obce. 

 V několika větách Vás chci informovat o 

akcích, které od října 2014 provádíme nebo jsme již 

dokončili. Byly zahájeny práce na akci Zvýšení 

kapacity Sulovického potoka. Tato akce již byla 

projektově připravena a my jsme ji rozdělili na dvě 

části. Do konce roku bude vybudován nový plot okolo 

pozemků paní Rybářové a manželů Čiperových. Na 

http://www.google.cz/imgres?imgurl=http://www.mmsprani.cz/vanocni-pohlednice-2014/vanocni-pohlednice-4.jpg&imgrefurl=http://www.mmsprani.cz/vanocni-pohlednice-2014/&h=447&w=639&tbnid=cbos1y3ffA0NvM:&zoom=1&docid=DSA08xlF3DX9oM&ei=XO2TVJW3DqSaygPJiIG4Dw&tbm=isch&ved=0CDQQMygQMBA&iact=rc&uact=3&dur=1089&page=1&start=0&ndsp=25
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jaře se bude v pracích na rozšíření kapacity potoka 

pokračovat. 

  

                 Matyáš Mašín, Petr Hajný, Aura Cristina Vinício, žáci 5.ročníku 

 

 Společnost AMAZON věnovala žákům naší 

základní školy padesát elektronických čteček pro další 

zkvalitnění a zpestření výuky. Ve středu 10. prosince 

se ve škole uskutečnilo slavnostní předání těchto 

čteček za přítomnosti zástupců firmy AMAZON a 

zástupců obce. 

 Na rok 2015 plánujeme projektově 

připravit a zrealizovat nový chodník od 

školy kolem kostela směrem k ulici Pod 

Kostelem a dále pak na tuto akci navázat 

rekonstrukcí celé ulice Pod Kostelem. 

Dalším úkolem je projektově a realizačně 

připravit stavbu nového zdravotního 

střediska tak, aby v roce 2016 mohlo být 

postaveno. Společnost AMAZON dle 

plánovací smlouvy vybuduje chodník 

podél ulice Jenečská a dopravní značení 

na ulicích Kladenská a Jenečská. 

 Dámy a pánové tímto mi dovolte, 

abych touto formou poděkoval 

zaměstnancům obce a všem spolkům v obci za 

spolupráci v letošním roce. 

 Přeji všem krásné a spokojené vánoční svátky 

a do nového roku 2015 hodně zdraví a štěstí. 

Jiří Vilda, starosta 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

     

               

       Jiří Vilda a Milena Filikarová se zástupci firmy AMAZON 
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Z jednání zastupitelstva obce 

Ze zasedání zastupitelstva 1.12.2014 

 

 Starosta vyzval členy zastupitelstva 

k podávání návrhů na členy kontrolního a finančního 

výboru. Byly podány následující návrhy: 

Lukáš Morávek, předseda finančního výboru, navrhl 

zvolit členy finančního výboru Marcelu Malinovou, 

Václava Hajného, Ondřeje Gajdu a Antonína Kejmara 

a Evžen Vávra, předseda kontrolního výboru, navrhl 

zvolit členy kontrolního výboru Hanu Zoubkovou, 

Růženu Krásovou, Jiřího Kukelku a Tomáše Svatoše. 

Zastupitelé schválili složení výborů. 

 Starosta navrhl, aby neuvolněným členům 

zastupitelstva, předsedům výborů a členům výboru 

byla v souladu s § 72 zákona č. 128/2000 Sb., o 

obcích (obecní zřízení), v platném znění a nařízení 

vlády č. 37/2003 Sb., o odměnách za výkon funkce 

členům zastupitelstva, v platném znění poskytována 

měsíční odměna v plné výši. Místostarostům bude 

poskytnuta odměna ve výši 1/2 poloviny. Odměna 

zastupitelům bude vyplácena od 1.1.2015, starostovi 

od 1.12.2014. Zastupitelé schválili návrh odměn. 

 Místostarosta Martin Krátký připravil návrh 

rozpočtu na rok 2015 a seznámil s ním zastupitele. 

Rozpočet je navržen jako schodkový a rozdíl v 

příjmech a výdajích ve výši 2,803.168,00 Kč bude 

pokryt z úspor z minulých let. Návrh rozpočtu bude 

vyvěšen na úřední desku po dobu 15 dnů. 

 Do rozpočtu byly zahrnuty i částky pro činnost 

spolků dle jejich žádostí.  

Hostouňští nadšenci  30.000,00 Kč 

Spolek rybářů Hostouň 10.000,00 Kč 

Sbor dobrovolných hasičů 60.000,00 Kč 

Baráčnická obec  15.000,00 Kč 

Český svaz chovatelů    5.000,00 Kč 

TJ Sokol Hostouň              180.000,- Kč 

 Dotaci pro TJ Sokol Hostouň ve výši 

180.000,- Kč podmiňují zastupitelé tím, že jedna 

třetina této částky připadne na mládež (vybavení, 

doprava apod.). Starosta zajistí do příštího zasedání 

od TJ Sokol Hostouň plán použití této dotace. 

 Starosta navrhl jmenovat pana Antonína 

Kejmara jako určeného zastupitele pro pořizování 

územního plánu. Tento návrh zastupitelé schválili. 

 Zastupitelstvo obce Hostouň vzalo na vědomí 

Zprávu o průběžné kontrole účetnictví obce Hostouň 

za období 01.01.2014 - 30.09.2014. Závěr průběžné 

kontroly zní: V účetnictví obce nebyly za období od 

01.01. - 30.09.2014 zjištěny nedostatky. 

 Úřad pro zastupování státu ve věcech 

majetkových připravuje záměr na bezúplatný převod 

pozemku parc.č. 1542/4 obci Hostouň. Zastupitelstvo 

schválilo bezúplatný převod pozemku parc.č. 1542/4 

svým usnesením č. 4/10/2014 ze dne 6.10.2014. Další 

podmínkou bezúplatného převodu je prohlášení 

zastupitelstva obce o tom, že dotčený pozemek bude 

užíván pouze a výlučně ve veřejném zájmu (splněno - 

pozemek leží pod korytem Sulovického potoka), že 

obec je investorem akce "Hostouň - zvýšení kapacity 

Sulovického potoka", která spočívá v rozšíření 

kapacity koryta potoka za účelem vybudování 

protipovodňových opatření (splněno) a že obec 

Hostouň se o pozemek a jeho údržbu stará na své 

náklady (obec udržuje potok a jeho okolí neustále na 

své finanční náklady - splněno). 

 Na akci "Hostouň - zvýšení kapacity 

Sulovického potoka" je připravováno územní 

rozhodnutí. Akce již byla zahájena výstavbou nového 

plotu kolem pozemků patřících paní Rybářové a 

manželům Čiperovým. Smlouva o dílo byla uzavřena 

s firmou ESTA, stavba byla zahájena 27.11.2014. 

Dokončena bude 20.12.2014. Celková cena za dílo je 

včetně DPH 221.247,90 Kč. 

 Manželé Šíchovi podali žádost o možnost 

odkoupení části pozemku parc.č. 597/36.  Na této 

části tohoto pozemku mají manželé Šíchovi již řadu 

let oplocenou předzahrádku. Zastupitelstvo tuto 

žádost projednalo a stanovilo kupní cenu 100,- Kč/m
2
. 

Geometrický plán bude vypracován na náklady 

manželů Šíchových. 

Zastupitelstvo obce Hostouň                                                                                                                      
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 Firma DHK Beroun, s.r.o. podala žádost o 

odkoupení pozemku parc.č. 2681. Pozemek bude 

prodán ve výběrovém řízení. Minimální cena je 

zastupitelstvem stanovena na 500,- Kč/m
2
. 

 Na základě výběrového řízení bude pozemek 

parc.č. st. 198 prodán pan Mgr. Danielu Slavíkovi. 

Zastupitelstvo schválilo kupní a zástavní smlouvu. 

 Pan Ing. Miroslav Koubek podal žádost o 

možnost napojení pozemku parc.č. 223/14 z ulice U 

Hřiště na sítě. Na pozemku parc.č. 223/14 si chce jeho 

syn postavit rodinný dům pro trvalé bydlení. V roce 

2007 byla v ulici U Hřiště provedena rekonstrukce 

povrchu komunikace a chodníků. V celé obci byli 

občané bydlící nebo mající pozemky v ulicích, ve 

kterých probíhaly rekonstrukce povrchů komunikací, 

vyzváni k tomu, aby v rámci těchto rekonstrukcí 

nechali u svých pozemků zřídit všechny potřebné 

přípojky, aby nově rekonstruované povrchy nemusely 

být následovně narušovány. Tato výzva byla ústně 

provedena i u rodiny Koubkovy. Zastupitelstvo 

neschválilo vstup se stavbou sítí do komunikace v 

ulici U Hřiště.  

 Vlastníci pozemků parc.č. 62/1 a 62/3 pan 

Michal Stříbrný a Ing. Marie Hucková si podali 

žádost o uzavření plánovací smlouvy s obcí Hostouň 

na pozemky parc.č. 52/1, 1523/2 a 1488/13, jež jsou 

ve vlastnictví obce, za účelem realizace stavby 

zpevněného povrchu budoucí veřejně přístupné 

účelové komunikace, zeleného pásu, prodloužení sítí 

splaškové kanalizace, vodovodního řadu, plynovodu, 

veřejného osvětlení a domovních přípojek vody, 

plynu a elekro vedených na pozemcích parc.č. 52/1, 

1523/2 a 1488/13. Zastupitelé projednali předložený 

návrh plánovací smlouvy a schválili jej. Zastupitelé 

upozorňují žadatele, že obec v současné době 

neprovádí údržbu související polní cesty. 

 Vlastník areálu bývalého dvora Šafránov pan 

Jozef Hužvár prostřednictvím projektanta seznámil 

zastupitele se záměrem vybudovat v tomto areálu 

multigenerační centrum bydlení. Při rekonstrukci 

bude zachována uliční fasáda objektu, tím dojde k 

zachování architektonického rázu návsi. Záměr je v 

souladu s platným územním plánem obce. Starosta 

upozornil vlastníka, že obec nechce v žádném případě 

v tomto areálu ubytovnu. 

 Společnost AMAZON zahájila letos v létě 

výstavbu svého nového distribučního centra v 

Dobrovízi. Na slavnostním shromáždění u příležitostí 

položení základního kamene přislíbil Tim Collins, 

víceprezident evropských operací AMAZON, 

podporu vzdělávacích projektů v okolních obcích. 

 Jedním z projektů v rámci těchto aktivit je 

vybavení Základní školy Hostouň elektronickými 

čtečkami Kindle Paperwhite v počtu 50 ks formou 

daru od firmy AMAZON. 

 Nájemce prostoru v kulturním domě pan Jiří 

Fanta požádal o souhlas k namontování čističky 

vzduchu do tohoto prostoru. Pronajatý prostor slouží 

jako restaurace. Zastupitelstvo souhlasí s 

namontováním čističky vzduchu do pronajatých 

prostor. Obec se na nákupu této čističky finančně 

podílen nebude. 

 Ředitelka Základní školy Hostouň paní Mgr. 

Milena Filikarová podala žádost o doplacení mezd 

pracovnicím školy ve výši 65.000,- Kč a o povolení 

uhradit tyto odvody z finančních prostředků určených 

na provoz. Dále ředitelka školy podala žádost o 

úhradu dopravy na výlet žáků základní školy do 

Bukové hory u Příbrami. Předběžná cena je 5.200,- 

Kč. Obě tyto žádosti zastupitelstvo schválilo. 

 Vzhledem ke stavu vodovodního potrubí v 

budově základní školy je nutné jeho celková 

rekonstrukce, která je předběžně vyčíslena na částku 

200.000,- Kč. Zastupitelstvo s touto rekonstrukcí 

počítá v příštím roce a potřebná částka je zahrnuta v 

návrhu rozpočtu na rok 2015. 

 V příštím roce by zastupitelstvo obce chtělo 

postavit nový chodník od přechodu u školy v ulici Na 

Skalech až do ulice Pod Kostelem. Realizace této 

stavby vyžaduje územní rozhodnutí i stavební 

povolení. Cenová nabídka projektových prací na tuto 

akci od firmy Ing. Karel Holovský, projekční a 

inženýrská kancelář je ve výši 59.000,- Kč. Pro 

předložení cenové nabídky budou osloveny ještě dvě 

další firmy. 

 Zastupitelé schválili platby za připojení na 

kanalizaci. Připojení na kanalizaci gravitačně 10.000,- 

Kč. Připojení na kanalizaci přes čerpací stanici 

14.000,- Kč. Platby jsou jednorázové. 
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Známky na popelnice podraží o tři procenta 

  Známky na popelnice na rok 2015 je možné si zakoupit na obecním úřadě od 5. ledna 2015 a to v  

úřední dny, které jsou v pondělí a ve středu od 8,00 – 12,00 a od 13,00 – 17,00 hod. V lednu 

2015 budou současně platit známky z roku 2014 i známky nové. 

 

  Ceny známek v roce 2015: 

Druh známky Četnost svozů Cena 

červená známka svoz 1 x týdně celoročně 1916,- Kč 

zelená známka svoz v zimě 1 x týdně, v létě 1 x za 2 týdny 1545,- Kč 

žlutá známka svoz 1 x za 2 týdny celoročně 1020,- Kč 

modrá známka svoz 1 x týdně jen v zimním období 1020,- Kč 

bílá známka       jednorázový svoz     60,- Kč 

 

  Cena nájmu popelnic: 

Obsah a druh popelnice Cena 

nájem popelnice 110 l kov 170,- Kč 

nájem popelnice 120 l plast 186,- Kč 

nájem popelnice 240 l plast 228,- Kč 

 

Svozovým dnem je úterý. Pro žluté známky je to pak úterý v každém lichém kalendářním týdnu. 

Vyváženy jsou pouze popelnice označené známkami. 

Zimní období  leden až duben, říjen až prosinec 

Letní období  květen až září 

   

Poplatky a platby  
Poplatek za psa 

  V souladu s platnou vyhláškou č. 1/2011, o místních poplatcích, je pro rok 2015 ke dni 30.6.2014 

splatný místní poplatek za psa. Poplatek za psa činí ročně: 

a) za prvního psa 200,- Kč; 

b) za druhého a každého dalšího psa téhož držitele 250,- Kč. 

  Poplatková povinnost vzniká držiteli psa v den, kdy pes dovršil stáří tří měsíců nebo v den, kdy se stal 

držitelem psa staršího tří měsíců. 

Platba stočného 

 Platba stočeného za rok 2014 je splatná do 31.3.2015. Sazba je 50,- Kč/osobu/měsíc. 

 

 

 

Informace z obecního úřadu                                                                                                www.hostounuprahy.cz 
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Jak správně zacházet s kanalizací 

  Obec Hostouň vlastní a provozuje kanalizaci v obci. Na Posvícenské návsi se nachází jedna ze čtyř 

přečerpávacích  stanic. Tato přečerpávací stanice na rozdíl od těch ostatních je neustále porouchaná a to z 

důvodu, že do kanalizačního systému se dostávají předměty, které tam nepatří a ty pak způsobují, že čerpadlo se 

buď zasekne, to je ta lepší varianta, nebo se prostě rozbije a musí se vyměnit. Naprosto nevhodné je do 

záchodové mísy a umyvadla odhazovat hadry, dámské hygienické potřeby, punčocháče, kousky dřev, provázky a 

jiné nepatřičné předměty. Všechny tyto věci obsluha, která pravidelně čistí tuto přečerpávací stanici, nachází v 

jímce stanice. Na tuto přečerpávací stanici jsou napojena tato popisná čísla: 10, 11, 13, 15, 17, 18, 20, 21, 90, 95, 

103, 106, 107, 108, 109, 110 a 127. Apelujeme na všechny naše občany, ale především na obyvatele těchto 

nemovitostí, aby nevhazovali nevhodné předměty do záchodů a umyvadel. Samozřejmě neustálé čištění  nad 

rámec běžné údržby a příliš častá výměna čerpadla (před uplynutím jeho životnosti) navyšují náklady na provoz 

kanalizace a důsledkem nezodpovědného zacházení s kanalizačním systémem může být i navýšení stočného v 

celé obci. 

Ing. Šárka Hůlová 

 

 

 

 

 

Děti ve škole se těší na Vánoce

Vážení spoluobčané,  

 další rok se blíží ke svému konci a s ním 

přichází i čas hodnocení. Podařilo se vše, co jsme si 

naplánovali?  

Ve škole jsme zorganizovali výlety, exkurze, 

divadelní představení, sběr papíru, vycházky, žáci se 

zapojili do zábavné  práce na projektech…  

A jak jsme trávili poslední předvánoční 

měsíc? Děti z různých ročníků s nadšením 

nacvičovaly nové vánoční koledy, aby je mohly 

zazpívat před svými rodiči, kamarády či sousedy. 

Čekání na Vánoce jsme si zpříjemnili vyráběním 

vánočních přání, ozdob a svícnů, které  mnozí  z Vás 

nakupovali začátkem adventu u rozsvíceného 

stromečku. Všechny děti se těšily na hodiny 

výtvarné a pracovní výchovy, na to, až budou 

vyrábět vánoční ozdoby. Ty jste pak ohodnotili 

svými hlasy na Dni otevřených dveří.  

Nejen v předvánočním čase se  všichni  

snažíme  pomáhat těm, kdo naši pomoc potřebují. 

Rovněž my ve škole jsme se zapojili do charitativní 

akce. Děti si kupovaly drobné předměty na podporu 

neziskových organizací Chrpa a Život dětem.  

To vše by se však nekonalo bez Vaší pomoci. 

Děkujeme všem rodičům a prarodičům našich žáků 

i všem přátelům školy, kteří nám pomáhají.  

  Velký dík patří zastupitelům obce za 

podporu školy. Bez finanční pomoci bychom 

nemohli podnikat výlety ani exkurze.  Těší nás,  že 

zastupitelstvo rovněž počítá s investicí do větších 

oprav a  modernizace interiéru. Věřím, že snaha o 

lepší školu bude v nastávajícím roce 

nepřehlédnutelná.  

 Na závěr mi dovolte, abych Vám všem 

popřála  krásné Vánoce a mnoho štěstí v novém 

roce. 

      

 Milena Filikarová, ředitelka školy

 

Obecní úřad Hostouň bude v době od 23.12.2014 

do 2.1.2015 uzavřen.  

Těšíme se na Vás první úřední den, tj, v pondělí 

5. ledna 2015. 

 

Základní škola                                                                                                                      www.zshostoun.wbs.cz 
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Najděte si čas na pěknou knížku 

 Milí čtenáři i nečtenáři, 

dovolte, abych vám všem popřála hodně klidu a lásky v tomto vánočním čase, do nového roku ať se vám daří 

jak v osobním, tak i v pracovním životě a nezapomeňte si najít čas na pěknou knížku. 

Budu se na vás moc těšit v roce 2015. 

Otevírací doba během Vánoc:  

pondělí 22. 12. běžná otevírací doba 

pondělí 29. 12. zavřeno 

pondělí 5. 1.  běžná otevírací doba 

    Karolína Svatošová 
                                                                                     knihovnice 

 

Hostouňští nadšenci vše investují do svých 

akcí 

 Naši milí spoluobčané, 

jsme na konci roku 2014 a máme za sebou pěknou  

řádku akcí, které někoho potěšily, někoho  přímo 

nadchly, ale nikoho snad neurazily.  

 Akce, které pořádáme, jsou pro nás velkou 

radostí a doufáme, že tento pocit přenášíme i na Vás. 

Děkujeme Vám všem, že naše akce podporujete 

svou účastí, koupí výrobků či dobrovolným 

příspěvkem, velmi si toho vážíme.  

 Řádky, které píšeme níže, jsou spíše reakcí 

na postoj některých našich spoluobčanů. 

Můžete si být jisti, že všechny finanční prostředky, 

které získáme, jdou zase jen na přípravu budoucích 

akcí. Stylové dřevěné stánky, kostýmy či kulisy, to 

jsou věci, které můžeme pořídit za výdělky z našich 

akcí. Ale potom je také velká řada věcí, které 

sponzorujeme ze svého, a je to v pořádku, proto se 

také jmenujeme Hostouňští nadšenci. Stále se něco 

tiskne, našimi auty se stěhují rekvizity, věnujeme 

také  řadu našich osobních věcí, dřevo, látky… je 

toho opravdu spousta, co není vidět, ale co dáváme 

ze svého. O času nemluvě. Název Nadšenci jsme 

volili úmyslně, bez nadšení pro věc bychom tohle 

všechno dělat prostě nemohli. Pokud bychom chtěli 

„vydělávat“, věřte, že touto cestou bychom se nikdy 

nevydali. Máme rodiny, své vlastní životy, ale tohle 

je způsob, jak udělat radost sobě, druhým a hlavně, 

jak ukázat našim dětem, že čas se dá trávit 

smysluplně. Není to o penězích, je to o vnitřním 

dobrém pocitu. To jen na vysvětlenou. Dveře u nás 

jsou otevřené pro všechny podobně laděné lidi. 

 Velkou oporou je nám Obec Hostouň, která 

finančně přispívá téměř na každou akci, a které také 

velmi děkujeme. 

 Rok 2015 je již za dveřmi a my již nyní 

chystáme přehled akcí. Sledujte, prosím, naše 

stránky, kde bude vše včas zveřejněno. Komunikace 

s Vámi je pro nás také velmi důležitá, oceníme Vaše 

připomínky, názory na akci, na našich stránkách se 

můžete vyjádřit, co se Vám líbí a co ne.  

 Současně bychom tu rádi poděkovali všem 

voličům, kteří se zúčastnili letošních voleb do 

obecního zastupitelstva a kteří nám vyjádřili svou 

podporu. Velmi si toho vážíme a je fantastické, 

jakou podporu jsme od Vás dostali. V minulém 

volebním období se nám podařilo několik věcí 

prosadit a zrealizovat a věřte, že o to víc se budeme 

snažit dobře zastupovat i v tomto období. 

 Přejeme Vám všem opravdu krásné a klidné 

Vánoce a do nového roku  jen to nejlepší.  

Těšíme se na Vás. 

Karolína Svatošová 

    Hostouňští nadšenci                                                      

www.nadsenci.estranky.cz

Knihovna                                                                                                                      www.hostoun.knihovna.cz 

Činnost spolků 

http://www.nadsenci.estranky.cz/
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Hasiči vzpomínají na svého starostu 
Vážení spoluobčané! 

     Dovolte nám, abychom jménem Sboru dobrovolných hasičů Hostouň poděkovali předešlému 
zastupitelstvu obce za přízeň a finanční zabezpečení provozní činnosti. 
     Naši aktivní členové a členové výjezdové jednotky se snaží dle svých možností a strojní vybavenosti 
pomáhat spoluobčanům řešit problémové situace a jsou připraveni na výzvu k obyčejné technické pomoci 
pro potřeby obce. Zúčastňujeme se, jak víte, i kulturních akcí.  
     Sbor dobrovolných hasičů v Hostouni má dlouholetou tradici a jsme velmi rádi, že i nově zvolené obecní 
zastupitelstvo s námi počítá a snaží se řešit potřebnou modernizaci strojového parku. Děkujeme a přejeme 
našemu zastupitelstvu mnoho pracovních úspěchů a správných rozhodnutí. Děkujeme i našim příznivcům a 
přispívajícím členům za podporu.  
     V letošním roce nás zasáhla velmi smutná zpráva o náhlém úmrtí našeho starosty sboru pana ing. Karla 
Kučery, chybí nám a vzpomínáme na něho. 
     Vážení spoluobčané přejeme Vám všem krásné prožití vánočních svátků, vše nejlepší v novém roce, 
mnoho štěstí, spokojenosti, pracovních i osobních úspěchů a především hodně zdraví. 
                                                         
                                                                                                      Milan Novotný zástupce starosty SDH Hostouň 
                                                                                                      Jiří Fanta velitel sboru SDH Hostouň 
 

TJ Sokol Hostouň byla poskytnuta dotace 
 

 V uplynulých letech se náš oddíl potýkal 

s problémy kolem údržby hrací plochy, která byla 

vybudována svépomocí v padesátých letech a svou 

životnost po dobu několika desetiletí již překonala 

několikrát. V současné době již nesplňuje parametry 

kladené na hrací povrchy pro utkání hrané v rámci 

krajských soutěží. 

 
 Vzhledem k zátěži, kterou trávník každý 

týden podstupuje, a která je dána počtem mužstev, 

sedm mužstev oddílu (mini přípravka, přípravka, 

žáci, dorost, B mužstvo, A mužstvo, 

Internacionálové), jejich tréninkům a soutěžním 

utkáním, bylo velmi složité udržet plochu 

v odpovídajícím a kvalitním hratelném stavu po celé 

roční období. Zejména začátek jara a podzimní 

měsíce byli dost často v tomto smyslu pro nás 

velkým oříškem a to přesto, že jsme investovali 

každoročně nemalé finanční prostředky do 

rekultivace plochy. 

  Hřiště jako hrací plocha, není jenom trávník. 

To je pouze vizuální finální podoba plochy, která je 

samozřejmě nejvíce vidět. Standardní hrací plocha 

se skládá z několika funkčních vrstev svého 

podloží, odvodňovacích drenáží, závlah a finálního 

travnatého povrchu a také záleží na správné 

modelaci tvaru  plochy, který umožní odvod vody z 

plochy. Pokud je hřiště takto postaveno, je potom 

funkční ve všech ročních obdobích. Určitá 

zajímavost, která se ukázala v průběhu stavby a 

kterou jsme před tím nebyli schopni si uvědomit, je 

výškový rozdíl až 0,75 m mezi  jednotlivými částmi 

hřiště.   

 Současné hřiště se bohužel nachází na 

nepropustném jílovitém kamenitém podloží a 

navážce. Při absenci odvodňovacího systému 

zadržovalo v deštivém počasí neúměrně vodu a 

v suchém zase byl problém plochu dostatečně 

zavlažovat tak, aby určitý stupeň vody udržela, což 

bylo vzhledem k absenci podkladních vrstev hrací 

plochy skoro neřešitelné. Výsledkem byla častá 

nezpůsobilost hrací plochy, buďto neúměrně tvrdá, 
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nebo zase podmáčená  a vysoké náklady na její 

každoroční údržbu, vyvolané naší snahou udržet ji 

v přijatelné kvalitě a v provozuschopném stavu. 

Z těchto všech důvodů jsme se rozhodli pro razantní 

zásah a provedení celkové rekonstrukce hrací 

plochy. 

 Po dobu třech let jsme hledali způsob a cesty 

jak rekonstrukci finančně zajistit. V letošním roce se 

nám konečně zdařilo a našemu oddílu TJ Sokol 

Hostouň  byla poskytnuta dotace Ministerstva 

školství mládeže a tělovýchovy (dále jen „MŠMT“) 

na "Rekonstrukci fotbalového hřiště s přírodním 

trávníkem" a to prostřednictvím Programu 133510 

- "Podpora materiálně technické základny 

sportu" pro rok 2014. Náklady na kompletní 

rekonstrukci hřiště se pohybují ve výši 5,849 mil. 

Kč. Celý projekt je financován ze dvou zdrojů. 

Poskytnutá dotace ve výši 5,577 mil. Kč a vlastní 

prostředky ve výši 0,271 mil. Kč, které poskytnou 

partneři našeho klubu.  

 Hrací plocha bude vybudována od základu 

nově, dostane svůj standardní tvar klasické 

fotbalové střechy a odpovídající podkladní vrstvy 

- štěrkové a písčité lože, travní substrát a finálně 

bude položena 8-10 cm vrstva předpěstovaného 

zátěžového fotbalového trávníku, který bude 

dovezen v rolích. Vybudován bude rovněž 

odvodňovací drenážní systémem, společně se 

systémem automatické závlahy hrací plochy. 

Nově bude hrací plocha opatřena zábradlím se 

síťovou zábranou, dostane i nové branky a 

ochranné sítě za nimi. 

 

 Touto zásadní rekonstrukcí vznikne hrací 

plocha odpovídající současným nárokům a 

parametrům moderního fotbalu a jak všichni 

v oddílu věříme, plocha, která vydrží nejméně 

nových padesát let pro další nové generace fotbalistů 

Sokola Hostouň. Svou úrovní a kvalitou by měla 

patřit k těm špičkovým fotbalovým povrchům 

v regionu Kladenska. Pokud nám počasí dovolí, 

tak vše by mělo být hotové a plně funkční již pro 

začátek jarní fotbalové sezony 2014/2015 s tím, že 

většina prací bude ukončena závěrem letošního 

roku a zbytek se dokončí v brzkém jaře. 

 Máme plány i  do budoucna. Záměrem je 

vybudování tréninkových ploch, které dnes již 

takřka vzhledem k počtu mužstev životně 

potřebujeme, včetně jejich osvětlení tak, aby bylo 

možné plnohodnotně trénovat i v jarním a 

podzimním čase, dále pak budeme postupně 

pokračovat v dokončení započaté rekonstrukce 

stávajícího provozního zázemí  klubu, zejména šaten 

a sociálního zázemí a zateplení této budovy, nutné je 

rovněž obnovit rozpadlé oplocení celého areálu a 

nakonec bychom rádi postavili na západní straně 

hřiště novou krytou tribunu. Naším cílem je 

fotbalový areál, který poskytne kvalitní a 

odpovídající zázemí pro rozvoj fotbalu v Hostouni. 

  

Ing. Jiří Hondl,předseda oddílu kopané TJ Sokol 

Hostouň 
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Oddílu kopané se daří 
 

  

 Končí nám rok 2014 a je zde další ohlédnutí 

za fotbalovou činností našeho oddílu. Tento rok 

můžeme bez nadsázky označit jako zlatý rok kopané 

od jeho založení v Hostouni. 

 A mužstvo pod vedením Martina Čurdy a 

Josefa Vacovského obsadilo po podzimní části v 

nejvyšší soutěži Středočeského kraje jako nováček 4. 

místo a do jarních odvetných bojů půjde s 

jednobodovou ztrátou na postupové místo do divize. 

Naše mužstvo překvapilo všechny fotbalové 

odborníky, předvádělo atraktivní kopanou a sklízelo 

„sladké ovoce“ v podobě důležitých bodů do 

tabulky. V soutěži skončilo jako druhé mužstvo s 

nejvíce vstřelenými góly a v návštěvách na zápasy 

se umístilo v popředí diváckého zájmu. Články jako 

„hostouňský trpaslík vystrkuje růžky“ se čtou velice 

dobře. 

 Jen malé měřítko: město Kladno hraje 

kopanou právě v divizi o třídu výše než naši hráči z 

malého vesnického klubu. Skoro by se dalo říci 

pohádka nebo zázrak, ale nejen ve sportu platí, že 

tvrdá práce přináší úspěchy. Všichni kolem A týmu – 

hráči, trenéři a realizační tým - odvedli pro úspěch 

maximum a ten se dostavil. Úspěch, o kterém se 

nám před deseti lety jenom snilo. 

 B mužstvo hrající nejvyšší třídu Kladenska – 

okresní přebor - skončilo v podzimní části na třetím 

místě. Dlouho se v soutěži pohybovalo v čele 

tabulky, ale nevydařený závěr umístění trochu 

pokazil. Přesto jsou v mužstvu hráči, na kterých se 

dá stavět a fotbalový růst by měli zvyšovat. 

 Založili jsme po několika letech družstvo 

dorostu. Věkově jedno z nejmladších v soutěži 

nedosahovalo ohromujících výsledků, ale mužstvo 

by se mělo výkonostně zlepšovat a svůj fotbalový 

um posunovat výš a výš. 

 Dalším naším úspěšným mužstvem jsou žáci 

hrající po postupu krajskou I.A třídu. I tady se naši 

hráči potkávají se soupeři, jako Rakovník nebo 

Hořovicko, které mají daleko větší fotbalové 

základny mládeže. Ovšem naši chlapci se v soutěži 

neztratili a jsou na pěkném šestém místě. 

 Naši nejmenší - starší přípravka prošla v 

letním období podstatnými změnami. Odešli úspěšní 

trenéři Zdeněk Požár a Aleš Kozubek. Na jejich 

práci navazuje trio Vacovský, Fanta, Chmelík. O dva 

naše hráče Matěje Kozubka a Ondřeje Požára 

projevila zájem SK Slavia Praha, kam odešli dál 

rozvíjet svůj fotbalový talent. Máme radost, že se u 

nás i nadále daří vychovávat další fotbalové talenty. 

 Naším posledním mužstvem je mini 

přípravka. Trenéři Táborský a Holoubek učí naše 

nejmenší adepty prvním fotbalovým krůčkům. Práce 

je to náročná a za jejich obětavost jim patří velký 

dík. 

 Závěrem bych chtěl poděkovat všem 

sponzorům, kterým hostouňská kopaná není 

lhostejná. Zvláště bych chtěl poděkovat sponzorům 

Hondl Global Services a obci Hostouň v čele s 

odcházejícím starostou Antonínem Jirasem a jeho 

zastupitelstvem za výbornou spolupráci a doufat, že 

s novým vedením v čele se starostou Jiřím Vildou se 

bude spolupráce a podpora nadále rozvíjet. 

 Chtěl bych poděkovat všem funkcionářům, 

hráčům, rodičům, rodinám a trenérům za práci, 

kterou v roce 2014 odvedli. Opět jsme ukázali, že to 

i v malé vesnici jde a za to všem patří ještě jednou 

velké poděkování. Dále bych chtěl poděkovat našim 

divákům za podporu na zápasech a pozvat do 

ochozů další, které zajímá kopaná v Hostouni. Na 

oplátku se naši hráči budou snažit jim připravovat 

krásné fotbalové zážitky našich zelenobílých barev. 

 Zároveň přeji za fotbalový oddíl všem 

spoluobčanům hezké prožití vánočních svátků, v 

roce 2015 hodně spokojenosti a splněných přání v 

pracovním i osobním životě. 

 

    Vlček Miroslav, sekretář oddílu kopané TJ Sokol 

Hostouň 

 

 

Chovatelé zvou na výstavu 
 

 Vážení přátelé,  
ve dnech 25 -26.1. 2014 jsme uspořádali výstavu drobného zvířectva v Kulturním domě v Kněževsi. 
Bylo vystaveno 113 králíků, 136 holubů, 66 kusů drůbeže. Jako doplněk výstavy byly vystaveny 
klece křepelek a expozice morčat. Letošní výstava byla nejen pestrá, ale i kvalitně nadprůměrná. 
Většina zvířat byla hodnocena ,,Výborný“. Z našich chovatelů obdrželi čestné ceny : V. Olišar, V.  
Hlavatka, K.  Šafránek ,V. Rákos, M. Boukal. 
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 Naši členové se pravidelně zúčastňují nejen výstav v okolí : Kladno, Slaný, Velvary, 
Hostivice, Vokovice a tím propagují obec Hostouň, ale i výstav celostátních a klubových, kde 
dosahují velmi dobrých výsledků. 
 Uspořádali jsme Velikonoční zábavu, která se konala mimořádně v Dobrovízi a s 
předtančením a bohatou tombolou. 
 Ještě bych Vás chtěl pozvat na výstavu drobného zvířectva, která se koná 24 – 25.1. 2015 v 
Kulturním domě v Kněževsi. 
 Závěrem bych chtěl za spolek chovatelů popřát Všem hostouňským občanům příjemné 
prožití svátků vánočních, hodně štěstí , pevné zdraví, spokojenosti v následujícím roce. 
 

                                                                                                                   Jindřich Hlůže 
 

Baráčnická obec „SULEVICE“ Hostouň a 
Dobrovíz informuje 

 

Kultura 

V pondělí dne 8.12.2014 v předvánočním čase se konal v Kulturním domě v Dobrovízi 

koncert skupiny SCHOVANKY. 

Úvodního slova se ujal rychtář Baráčnické obce Sulevice pan Josef Vacovský. Uvedl 

skupinu SCHOVANEK a tetičkám poděkoval za pečlivě připravený sál 

s výzdobou. Přítomným v zaplněném sále popřál příjemné posezení a poslech, 

hezké vánoční svátky a mnoho zdraví v novém roce.  

Cukroví, plápolající svíčky na stolech, větvičky jehličí a sálem kulturního domu 

vonící františek navodil tu báječnou vánoční atmosféru. Po pěveckém 

vystoupení skupiny SCHOVANEK rychtář a tetička Mirka Hlůžová předali 

zpěvačkám kytičky a poděkovali za jejich písničky.  

Tetičce Mirce Hlůžové, která opět celou akci zorganizovala, patří velké poděkování a taktéž i Obecnímu 

úřadu Dobrovíz za pronájem sálu a laskavou spoluúčast na kulturní akci pro nejen členy baráčnické obce, 

ale i občany žijící v sousedství. 

 

   Z koncertu skupiny Schovanky 
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              Z koncertu skupiny Schovanky 

Pozvání na 69. Baráčnický ples 
 

21. března 2015 

v Kulturním domě v Hostouni, od 20:00 hod.,  

k poslechu i tanci bude hrát tradičně V-Systém J.Vildy 

Baráčnický poplatek na r. 2015 

 výběrčí za Hostouň: pí Vacovská Zdeňka  (ul. Na Sklalech 329, tel: 732 205 518) 

 výběrčí Dobrovíz: pí Hlůžová Mirka  (ul. Kladenská 322, tel: 312 665 096 nebo 776 779 698) 
 

 poplatek na r. 2015 je 70,-Kč a bude vybírán v období od ledna do dubna 2015 

 

 žádáme všechny členy, nechť si připraví členskou legitimaci a roční poplatek; v případě nezastižení Vám 

ponecháme vzkaz  s informací ve schránce. 

 

Fotogalerie Baráčnické obce 

                  ► veškeré foto nejen z plesu najdete na stránkách: 

 http://baracnicisulevice.rajce.idnes.cz/  
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Hana Lehká - syndik a kronikář 

Hanka Trachtová, DiS. -  pokladní 

  Ing. arch. Lukáš Procházka - kulturní 

 

 

 

            HOSTOUŇŠTÍ NADŠENCI 

pořádají pro všechny Hostouňáky 

VÁNOČNÍ KONCERT V KOSTELE 

Zveme vás všechny v předvánočním čase k poslechu 
vánočních koled v podání umělců Lenky Musilové –

varhany a flétna a Jana Paulíka – kytara. 
Připraveno pro vás bude betlémské 

světlo, které si můžete odnést domů. 

Úterý 23. prosince 2014 v 18.00 hod. 
v kostele sv. Bartoloměje v Hostouni. 

 

 

 

 

 

Kulturní akce 
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Plesová sezóna roku 2015 

Myslivecký ples 17.01.2015 
Hasičský ples  14.02.2014 
Sportovní ples  28.02.2014   
Baráčnický ples  21.03.2014 

Velikonoční zábava 04.04.2015 

 

Všechny plesy se konají v Kulturním domě v Hostouni. 

 

Pozvání na divadelní představení Hrátky s 

čertem 

Hostouňští nadšenci zvou všechny příznivce divadla na divadelní představení HRÁTKY 

S ČERTEM, které se koná v sobotu 10. ledna 2015 v 16.00 hod. v Kulturním domě Hostouň. 
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Společenská rubrika 

 

K životnímu jubileu blahopřejeme !!!!! 

Říjen 

Adamcová Marta 85 let       

Šilhan Zdeněk  75 let 

Vlčková Eva  75 let 

Pilný Jiří  65 let 

Lehký František 60 let 

 

    Listopad 

Valata Josef  80 let 

Kastlová Ivana  60 let 

 

    Prosinec 

Mára Miloslav  70 let 

Prokop Vratislav 65 let 

Rysová Věra  60 let 

 

  Z našich řad odešli 

Cavrnochová Zdeňka ve věku 73 let 

Rybář Miloš  ve věku 57 let 

Zahrádková Anna ve věku 87 let 

 

Poděkování panu Antonínu Jirasovi 

Vážený pane Jirasi,  

rádi bychom Vám touto cestou poděkovali za činnost, kterou jste pro naši obec 

vykonal. Náš spolek Hostouňští nadšenci funguje pátým rokem a i díky Vaší 

ochotě a vstřícnosti se nám naše akce pořádaly vždy bez problémů, jako 

starosta jste byl vždy ochotný nejen naslouchat, ale také problémy řešit. 

Spolupráce s Vámi byla příjemná, ochota spolupodílet se na akcích pro naši 

obec pro Vás byla samozřejmostí, za kterou Vám tímto ještě jednou děkujeme.  

Přejeme Vám, ať se Vám daří i na „odpočinku“ a ať prožijete krásné a šťastné 

Vánoce. 

      Hostouňští nadšenci 

 

Poděkování 

Chtěla bych poděkovat paní Karolíně Svatošové za vytváření příjemné 

atmosféry v naší knihovně a za ochotu zajistit knihy, o které mají čtenáři zájem.  

Přeji jí hodně úspěchů v práci a hodně síly v další činnosti. 

Eva Vlčková 
 

http://www.google.cz/imgres?imgurl=http://www.poslat-prani.cz/files/products_images/products_big/k/kvetina08_big1.jpg&imgrefurl=http://www.poslat-prani.cz/jednoduche-prani-k-svatku.html&h=220&w=400&tbnid=97EI9bBZeJ42gM:&zoom=1&docid=WfnNGMx0EjRLoM&ei=1fWTVIOlNKXOyQPp7IHAAg&tbm=isch&ved=0CBQQMygMMAw4yAE&iact=rc&uact=3&dur=885&page=7&start=205&ndsp=36
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Inzerce 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

   

 

 

 

 

 

 

   

 

 

 

  Podělte se s námi i Vy se svými prožitky, nápady, návrhy. Do společenské 

rubriky můžete poslat poděkování své rodině, přátelům za pomoc, gratulaci apod. 

Na stránkách zpravodaje uvedeme i Váš názor na dění v obci. Hostouňský 

zpravodaj je tu pro Vás, a proto pište, pište, pište! 

  Vaše příspěvky do čísla 73 jsou přijímány na obecním úřadě do 10. března 

2015. 

 

 

 

 

 
 

ZZAAKKÁÁZZKKOOVVÉÉ  KKRREEJJČČOOVVSSTTVVÍÍ  

JJAANNAA  MMIIKKEEŠŠOOVVÁÁ

šití dámských oděvů 
možnost i drobných oprav 

středa – pátek   13,00 – 17,00 hod. 
tel. 608 113 232 Polní 375, Hostouň  

    AAUUTTOODDOOPPRRAAVVAA  

  Karel Novotný 
  Odvoz odpadu a suti kontejnery 
  Dovoz písku, štěrku, betonu 

  Tel. 312 665 110  mobil 602 159 342 
 Hájecká 225, Hostouň  

 
Malířské a lakýrnické práce 

 
Petr Fábera 

Na Skalech 184, Hostouň 
tel. 607 170 255 
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